
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 25 DE SETEMBRE DE 2003

Membres assistents:

Sr.  Gabriel Coll Barceló
Sr.  Maria Dolores Matas Cendra
Sr. Jaime Capel Rotger
Sr. Miquel Bernat Bosch
Sr. Lourdes Noguera Bosch
Sr. Sebastian Coll Jaume
Sr. Margarita Camps Gaya
Sr. Antoni Vidal Matas
Sr. Miquel Enseñat Riutort

                                                             Membres que excusen la seva assistència:

Sr. Pere Trias Aulí

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint
hores i trenta minuts del dia vint-i-cinc de setembre de dos mil tres, es reuneix a la Sala
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la
Presidència del Sr. Batle, Jaume Pou Reynés, i amb l'assistència dels Senyors Regidors
que es relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella
tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix
com a Secretària la de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTES ANTERIORS.- El Sr. Batle preguntà si qualque membre de la
corporació havia de fer alguna observació a les actes de les sessions extraordinària i
ordinària de dia 29 de juliol 2003 i dia 31 de juliol de 2003 repartides juntament amb la
convocatòria.

No es presentà cap observació, per la qual cosa les actes es consideren
aprovades.

CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència, es dóna compte del següent:

- Conselleria Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 2631 de dia
09.09.03, nomenament representant CDEIB.

- Conselleria de Salut i Consum, registre d’entrada núm. 2633 de dia 09.09.03,
avís alerta jugueta amb risc.



- Tribunal Superior de Justícia Illes Balears, registre d’entrada núm. 2648 de dia
10.09.03, nou jutge de pau substitut.

- Sebastian Trias Tugores, registre d’entrada núm. 2265 de dia 21.07.03, jutge
de pau substitut.

- Maria del Carmen Carrasco Escobar, registre d’entrada núm. 2287 de dia
23.07.03, sol·licitud plaça Jutge de Pau substitut.

- Conselleria de Treball, registre d’entrada núm. 2332 de dia 30.07.03, calendari
laboral 2004.

- Tribunal Superior de Justícia Illes Balears, registre d’entrada núm. 2356 de dia
01.08.03, sentencia Martorell Cabot contra NNSS.

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 2417 de dia 07.08.03,
liquidació 2002 participació Tributs Estat.

- Conselleria de Medi Ambient, Ordenació del Territori, registre d’entrada núm.
2432 de dia 08.08.03, posada en funcionament punt d’informació ambiental.

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 2505 de dia 22.08.03, problemes
biblioteca municipal.

- Conselleria de Salut i Consum, registre d’entrada núm. 2523 de dia 26.08.03,
decret normes establiments pircing i tatuatge.

- Conselleria de Benestar Social, registre d’entrada núm. 2525 de dia 26.08.03,
cursos nova per dones desocupades.

DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia haguts
des de l'últim Ple, i afegeix que van del núm. 244/03 fins al 294 /03

RESOLUCIO DE BATLIA núm.  286  /03.

Vista la necessitat que té aquest Ajuntament  en l’obra “Dotació de Serveis de
la parcel·la de l’Institut d’ESO” de nomenar la direcció facultativa de grau mig i el
coordinador de Seguretat i Salut Laboral, per la present venc a resoldre,

1.- Encarregar a Leydasa la col·laboració en de la Direcció facultativa de grau
mig de les obres “Dotació de Serveis de la parcel·la Institut d’ESO”.

2.- Nomenar al Sr. Santiago del Rio Coordinador de Seguretat i Salut Laboral
de les Obres.

3.- Que es dugui al primer ple per la seva ratificació.

Sotmesa a votació la seva ratificació i és aprovada per unanimitat.

POS 2004.- El Sr. Batle dóna lectura a la següent proposta:

P R O P O S T A

PLA D’OBRES I SERVEIS



Vista la convocatòria del Consell Insular de Mallorca a tots els Ajuntaments que
es vulguin incloure dintre del Pla d’Obres i Serveis per al 2004,

Venc a proposar al Ple d’aquest Ajuntament l’aprovació de les següents
propostes:

Primera proposta:
                 1r.- Aprovar l’expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a l’obra anomenada “REMODELACIÓ CEMENTERI MUNICIPAL.” a  Son
Quint, d’Esporles, amb un pressupost d’execució per contracte de vuitanta-nou mil vuit
cents trenta-un euros. Demanar la seva inclusió en el Pla d’Obres i Serveis per al 2004.
La subvenció a fons perdut que se sol·licita puja un import de (71.864,80) setanta un mil
vuit-cents seixanta quatre euros vuitanta  cèntims  (80%), essent l’aportació municipal de
(17.966,20) deset mil nou-cents seixanta sis    euros amb vint  cèntims   (20%). (Tipus
d’actuació “A”).

2n.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla
d’Obres i Serveis per al 2004 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.

3er.- Sol·licitar l’ajuda pels honoraris tècnics  per un import de
euros.

Segona proposta:

1r.- Aprovar l’expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a l’obra anomenada “INSTAL.LACIÓ GESPA ARTIFICIAL CAMPT DE
FUTBOL” d’aquest terme municipal, amb un pressupost d’execució per contracte de
quatre-cents dotze mil cinc-cents euros amb quaranta-cinc cèntims (412.500,45).
Demanar la seva inclusió en el Pla d’Obres i Serveis per del 2004. La subvenció a fons
perdut que se sol·licita puja a un import de dos-cents vuitanta-vuit mil set-cents cinquanta
euros amb trenta-dos cèntims (288.750,32) (70%), essent l’aportació municipal de cent
vint-i-tres mil set-cents cinquanta euros amb tretze cèntims (123.750,13) (30%). (Tipus
d’actuació B”).

2n.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla
d’Obres i Serveis del 2004 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.

3er.- Sol·licitar l’ajuda per la redacció del projecte per un import de dotze mil vint
euros amb vint-i-quatre cèntims (12.020,24).

Tercera Proposta

1r.- Aprovar l’expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a l’obra anomenada “PISCINA MUNICIPA FASE I” d’aquest terme
municipal, amb un pressupost d’execució per contracte de sis-centes vint mil cinc-cents
deset euros amb denou cèntims (620.519,09) euros. Demanar la seva inclusió en el Pla
d’Obres i Serveis per del 2004. La subvenció a fons perdut que se sol·licita puja a un
import de quatre-cents trenta-quatre mil tres-cents seixanta-tres euros amb trenta-sis
cèntims (434.363,36) euros (70%), essent l’aportació municipal de cent vuitanta-sis mil
cent cinquanta-cinc euros amb setanta-tres cèntims (186.155,73) euros (30%). (Tipus
d’actuació “B”).

2n.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla
d’Obres i Serveis del 2004 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.



3er.- Sol·licitar l’ajuda per a la redacció del projecte per un import de vint-i-dos mil
tres-cents seixanta-dos euros amb vuitanta cèntims (22.362,80) euros.

Quarta proposta

1r.- Aprovar l’expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per l’obra anomenada “PAVIMENTACIÓ I DOTACIÓ DE SERVEIS CARRER
COLISEU”, amb un pressupost d’execució per contracte de seixanta mil seixanta-cinc
euros amb setze cèntims (60.065,16). Demanar la seva inclusió en el Pla d’Obres i
Serveis per al 2004. La subvenció a fon perdut que se sol·licita puja un import de
quaranta-vuit mil cinquanta-dos euros amb tretze cèntims (48.052,13) (80%), essent
l’aportació municipal de dotze mil tretze euros amb tres cèntims (12.013,03) (20%) (Tipus
d’actuació “A”).

2n.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla
d’Obres i Serveis del 2004 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.

3r.- Sol·licitar l’ajuda per a la redacció del projecte per un import de mil sis-cents
quinze euros amb vint cèntims (1.615,20), Í per honoraris de direcció de l’obra per un
import de dos mil vuit-cents vint-i-sis euros amb seixanta cèntims (2.826,60).

El Sr. Antoni Vidal digue que el seu grup entenia que s’havia de canviar l’ordre de
les propostes , la segona passar a tercera i al revés, per que entenian que la piscina era
molt més important pel poble que el camp de futbol , ja que el nombre d’usuaris de la
primera era superior el de la segona. I a més la proposta del camp de futbol futur, entenia
havia de ser més ambiciosa,  ja que d’alguna manera s’havia de remodelar totes les
instal·lacions esportives ubicades aquella zona.

El Sr. Miguel Bernat digue que si bé era cert que es podien fer coses més
importants en aquella zona, el que no era menys cert que per fer la proposta de tot el
complexa s’hauria de començar per un canvi de NNSS etc i això era un projecte de molt
més envergadura que no veia quant l’Ajuntament s’ho podria permetre. I respecta de la
piscina era millor esperar un poc per saber quin era el lloc més adient per construir-la.

El Sr. Batle digue que no es canviava l’ordre de les propostes.

Sotmès a votació es aprovat amb el següent resultat:
- Set (7) vots a favor, quatre (4) del PP, dos (2) del PSOE i un (1) UM.
- Tres (3) abstencions PAS.PSM

PROJECTE BÀSIC POLISPORTIU.- El Sr.Jaime Capel Rotger dóna lectura a
la següent proposta:

P R O P O S  T A

Vista el projecte bàsic DE PAVELLO POLISPORTIU COBERT , redactat pel Sr.
Angel Garcia de Jalon i Lastra i Jose Manuel Dapena Alonso, que es preveu a la Punta
de Son Quint Esporles, venc a proposar el Ple de l’Ajuntament el següent acord:

- Aprovar el Projecte bàsic de Pavelló Polisportiu Cobert, redactat pel Sr.
Angel Garcia de Jalon i Lastra i Jose Manuel Dapena Alonso.



- Comunicar el present acord a la Conselleria de Educació i Cultura i remetre
l’esmentat projecte

Sotmès a votació la proposta es aprovada per unanimitat.

REPRESENTANT CONSELL TERRITORIAL.- El Sr.Miquel Bernat Bosch dóna
lectura a la següent proposta:

PROPOSTA

Vist l’escrit registre d’entrada aquest Ajuntament núm. 2223/03, procedent de la
Gerència Regional del Cadastre, sol·licitant d’acord amb allò establert al R.D.
390/1998, de 13 de març que aquest Ajuntament comuniqui el nom de l’Ajuntament pel
que vota per ocupar la vocàlica corresponent a la Secció 1ª, pel present venc a
proposar el Ple de l’Ajuntament el següent acord:

- Aprovar proposar l’Ajuntament de SINEU per ostentar la nostre
representació en el Consell Territorial de la Propietat Immobiliària.

- Comunica el present acord a la Gerència Territorial del Cadastre.

Sotmès a votació es aprovat amb el següent resultat:
- Set (7) vots a favor, quatre (4) del PP, dos (2) del PSOE i un (1) UM.
- Tres (3) abstencions PAS.PSM

INVENTARI DE BENS.- El Sr. Gabriel Coll Barceló dóna lectura a la següent
proposta:

P R O P O S T A

Vist que el Compte de Patrimoni de 2002, fou informat favorablement per la
Comissió de Comptes de dia 24 de juliol de 2003, d’acord amb els articles 193 de la
llei 39/1988 de dia 28 de desembre, ha estat exposada el públic per el termini de
quinze dies i vuit més el BOIB núm. 116 de dia 16.08.03, sense que s’hagin presentat
al·legacions, es per la qual cosa que es proposa:

D’acord amb els articles abans esmentats sotmetre novament a informació de
la Comissió de Comptes i posteriorment dur a Ple per la seva aprovació, amb les
següents modificacions:

RECTIFICACIÓ DEL PATRIMONI

Els elements donats d’alta al patrimoni de l’Ajuntament durant l’any 2002:

EPIGRAF NUM. 1 IMMOBLES.

Obres Escoleta 27.361,78
Centre de Dia 199.879,09



Carrer de Ca l’Amet 59.680,50
Terrenys Punta Son Quint 10.968,47
Terrenys Estenadors 6.010,12
Inversions Institut 25.289,16
Acondicionament aparcaments Estenadors 40.524,53

EPIGRAF NUM. 7 BENS MOBLES NO COMPRESOS EN EPIGRAFS ANTERIORS.

Prestatgeries Arxiu 3.132,46
Impresora HP Jet direct 518,09
Fons Bibliogràfic 965,71
Ordinador  AIT Pentium 972,56
SMC Switch 16 ports 280,72
40 Cadires Atenas 973,84
7 Cadires Oval 401,94
2 Taules D160 281,88
2 Bucs DB-2 Gris 169,13
2 Armaris 459,36
2 Arxivadors Metàlics 511,56
2 Cadires Mega 200 221,33
1 Mostradors 229,68
8 Taules Scenic 960,48
3 Taules Escada 729,76
4 Taules Berbegal 212,98
4 Biombo 789,26
3 Sofa dues places 2.161,08
2 Butaques una plaça 1.106,64
2 Taules Centre 96,05
3 Perxeros 194,18
Una Vitrina 281,88
3 Lampares 156,60
1 Mirall 513,65
1 Taquilla 219,24
10 Cadires Geriatriques 3.500,00
1 Somier articulacions 460,00
3 Cadires de Rodes 900,00
2 Taburetes Dutxa 270,00
4 Barres abatibles 440,00
Una camilla reconeixement 180,00
Un Otoscopi 98,00
Tres Pinzes 42,00
Un Fonendo Littman 50,00
Un manometro 75,00

Elements que s’han donat de baixa:

7/2 Impresora Fujitsu DL 4400
7/3 Ordinador Cadox
7/4 Ordinador Cadox
7/14 Impresora Fujitsu DL 900
7/152 Estufa Infraroig
7/299 Ordinador Pentium-75
7/306 Impresora Canon



7/309 Ordinador
7/310 Ordinador
7/311 Ordinador
7/321 Ampliació Disc Dur Ordinador

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

MOCIO PAS-PSM.Programa Prevenció i Abordatge Situacions Conflicte
Juvenil.- El Sr. Miquel Enseñat Riutort dóna lectura a la següent proposta:

CONSTITUCIÓ D’UN PROGRAMA DE PREVENCIÓ I ABORDATGE DE LES
SITUACIONS DE CONFLICTE JUVENIL.

Antecedents: El conflicte Juvenil és un fet que tradicionalment ha preocupat les
institucions i la societat en general. La cerca de formules integradores que
facilitin la incorporació social dels joves ha estat important; però fins ara les
respostes donades han pres un caire bastant parcial i aïllat. Actualment s’estan
produint canvis social que afecten l’organització dels seus pilars integradors ( la
institució escolar, l’estructura familiar, el context social, etc.). Això fa que la
preocupació vers el conflicte hagi augmentat i sigui necessari cercar
alternatives innovadores que permetin fer front a les situacions que van sorgint.

Es tracta d’iniciar un treball que proporcioni als joves aspectes formatius
i referents afavoridors per a un desenvolupament social harmònic, però a la
vegada també cal fomentar una permeabilitat major de la societat davant les
necessitats i demandes que aquests puguin presentar.

En l’actualitat les polítiques socials han intentat adoptar un caire
integrador i a la vegada de respecte a les diferències individuals. Però no
sempre hi ha hagut una sensibilitat especial davant l’existència d’una realitat
diversa a la qual necessàriament cal adaptar l’acció. Aquest programa pretén
respondre els conflictes juvenils des d’una nova concepció de caire preventiu i
interinstitucional on, des del respecte a la individualitat, es pugui dur a terme
una acció integradora global.

El present programa ha esta realitzat amb la participació d’uns 400
professionals dels diferents àmbits relacionats amb els joves de les Illes
Balears.

PROPOSTA: CONSTITUCIO D’UN PROGRAMA DE PREVENCIÓ I
ABORDATGE DE LES SITUACIONS DE CONFLICTE JUVENIL segons model
adjunt i articulat a partir de les següents Comissions o grups de feina:

1.- Equip d’Atenció i seguiment a les situacions de conflicte: Integrats per
la Treballadora Social, l’Educador de carrer, la Psicòloga, el Coordinador
Sociocultural, el coordinador esportiu, un representant de la Policia Local, un
representant del col·legi públic i de l’institut (quan aquest entri a funcionar).



2.- Comissió tècnica de Prevenció del Conflicte Juvenil. Integrada per: la
Treballadora Social, l’Educador de carrer, la Psicòloga, el Coordinador
Sociocultural, el coordinador esportiu, un representant de la Policia Local, un
representant del col·legi públic i de l’institut (quan aquest entri a funcionar), un
representant de cada
una de les entitats socials, culturals i esportives del municipi que treballin
directament amb l’àmbit juvenil (A.J. Filigrana Radio, C.E Sa Cadernera, Casal
de Joves de Tramuntana, Esporles Bàsquet, Esporles Voleibol, AMPA dels
col·legis Públic i Institut (quan aquesta estigui formada), CF Esporles, etc.

3.- Comissió Seguiment del Programa, integrada per un representant de
cada agrupació política amb representació a l’Ajuntament

El Sr. Sebastià Coll digue demanava que es retires la proposta ja que
entenia que primer era convenient fer les oportunes gestions davant el Govern
de les Illes Balears per tal d’aclarir el tema el voltant de la nova Llei de
Drogodependencies  que el pareixia donarà els instruments necessaris per que
posteriorment es pugui dur a terme un programa de prevenció amb les ajudes
necessaris.

La Sra. Dolores Matas digue que els problema de la drogodependencia
no es solucionava només amb aquest programa i que entenia que la
problemàtica dels pobles no era la mateixa que la de Ciutat, que havia parlat
amb distints pobles i no acabava de funcionar. Per tant creia més oportú deixar
el tema damunt la taula i encomanar un informe a un tècnic per tal de tenir més
clar el camí per solucionar el tema.

El Sr. Miguel Ensenyat digue que el conflicte juvenil no passava només
per la drogodependencia, que la seva experiència com a professional era molt
positiva que el programa funcionava molt bé. Que el principi no era qüestió
d’invertir molts diners amb el programa, si no  de amb els professionals del
tema que té l’Ajuntament organitzar el projecte.

La Sra. Matas  que efectivament per ella s’havia informat a Palma
funcionava molt bé però no així els pobles.

El Sr. Ensenyat  que podia ser que els programes consultats no eren ben
bé el mateixos, però que era cert que no venia d’un més.

El Sr. Miguel Bernat digué que el seu grup estava a favor del programa,
però entenia que era millor que la regidora portes a terme una reunió amb els
tècnics i recaves els oportuns informes abans de iniciar el programa, per tant el
seu grup s’abstindria.

El Sr. Miguel Ensenyat  que deixava el tema damunt la taula.

Resta  damunt la taula.

MOCIO PSOE.Circulació.- El Sr.Sebastian Coll Jaume dóna lectura a la
següent proposta:

PROPOSTA PSIB-PSOE



Proposta del  PSIB-PSOE per a la sessió ordinària de la comissió informativa de
l’Ajuntament de dia 18/setembre/2003.

PROPOSTA

Canviar el sentit del futur carrer nou de ca l’Amet.

Pareix esser que el sentit d’aquest carrer ha d’ésser només de pujada; per tant,
nosaltres proposem el sentit de baixada per fer més curta –i ràpida- la sortida de
vehicles.

El Sr. Miguel Bernat digue pensava que la zona de ca l’Amet i es Rafal
efectivament una vegada acabades totes les obres que s’estan portant a terme, seria
necessari una nova regulació del tràfic. Però que entenia que el que havia de fer un
informe tècnic era la policia local.

Que mentre no s’acabassen les obres, tant podia ser la circulació en els dos
sentits o només en un, però també entenia que era la policia local qui havia d’informar el
respecte.

El Sr. Antoni Vidal digue que el seu grup també entenia que era millor que
informés la policia local i per tant preferia que restes damunt la taula.

El Sr. Sebastià Coll digue que tot eren informes i comissions però que eren
necessaris les solucions i que com que creia que estava clarissima  la solució proposada,
i no ho retirava.

Desprès d’una deliberació damunt el tema per distints membres de la Corporació.

Es sotmet a votació la proposta que no es aprovada i el resultat de la mateixa es
el següent:

- Dos (2) vots a favor del PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre del PP i un (1) UM.
- Tres (3) abstencions del PAS.PSM.

MOCIO PSOE.Pas Vianats.- El Sr.Sebastian Coll Jaume dóna lectura a la
següent proposta:

PROPOSTA PSIB-PSOE

Proposta del  PSIB-PSOE per a la sessió ordinària de la comissió informativa de
l’Ajuntament de dia 18/setembre/2003.

PROPOSTA

Pintar pasos zebra al Passeig i al Pont de Fusta.



Sotmès a votació es aprovat per unanimitat.

MOCIO PSOE.Aparcaments.- El Sr.Sebastian Coll Jaume dóna lectura a la
següent proposta:

PROPOSTA PSIB-PSOE

Proposta del  PSIB-PSOE per a la sessió ordinària de la comissió informativa de
l’Ajuntament de dia 18/setembre/2003.

PROPOSTA
Vigilar –i sancionar si és necessari- el mal estacionament de vehicles, sobre tot al

Passeig, accesos zones d’aparcament i cantonades conflictives.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

MOCIO PSOE.Parc Infantil.- El Sr.Sebastian Coll Jaume dóna lectura a la
següent proposta:

PROPOSTA PSIB-PSOE

Proposta del  PSIB-PSOE per a la sessió ordinària de la comissió informativa de
l’Ajuntament de dia 18/setembre/2003.

PROPOSTA
Parc infantil de les  escoles.

Equipar-lo dels el·lements adients com tobogan, gronxadors i reposar arena.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat

MOCIO PSOE.Estudi zona coberta patí Escoles.- El Sr.Sebastian Coll Jaume
dóna lectura a la següent proposta:

PROPOSTA PSIB-PSOE



Proposta del  PSIB-PSOE per a la sessió ordinària de la comissió informativa de
l’Ajuntament de dia 18/setembre/2003.

PROPOSTA

Realització dels estudis necessaris per a la creació una zona coberta (pati) a les
escoles.

El Sr. Miguel Bernat digue que li pareixia bé el tema, que de fet ja si estava
treballant, però que entenia que  havia de ser una proposta més ambiciosa i que es
tenian que tenir en compte alguns factors com el nou edifici d’educació infantil, les
necessitats que tenen els que practiquen esports a l’escola etc. I que per fer aquest
estudi a més havia  de escoltar el Consell Escolar i Claustre de professors.

El Sr. Antoni Vidal digue que li pareixia bé ampliar la proposta el projecte més
ambiciós apuntat.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES.-

- El Sr. Sebastià Coll demanar:
a)  quina era la previsió de neteja del torrent ?.
b) Com estava el tema plantejat el 29 de juliol del subministrament d’aigua ?.

- El Sr. Antoni Vidal demanar:
a) Com estava el tema del Casal de Joves ?

El Sr. Batle respongué:
 Que ja feia prop d’un més que s’havia sol.licitat a la Conselleria la neteja i
encara no havian contestat.
 Respecta del cabdal d’aigua que havian vingut de la Conselleria els tècnics
i que tenia entès que ja tenian fet un avantprojecte.
Respecta del Casal de joves que es preveia per dia següent una reunió
amb els joves.

Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-una
hores i vint-i-cinc minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha
tractat, jo la Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i
la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 25 de setembre de 2003.
 El Batle,                 La Secretaria,
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